



愛♥領養動物中心  
Love Adopt Animal Society  
慈善團體牌照號碼  
Charity license number : 91/14736

## 捐款表格

## DONATION FORM

敬請慷慨解囊·支持愛領養動物中心·讓被遺棄的動物重獲新生：

Please support LAAS and give abandoned animals a second chance at life:

一次性One Off /  每月 Monthly

捐助金額 Donation Amount : HK\$ \_\_\_\_\_

**\*\*捐款後請保留捐款記錄, 把收據WhatsApp 5462 2868 或Email: loveadoptas@gmail.com 給我們。**

**\*\*捐款港幣100元以上, 可獲發收據以作扣稅用途。**

### 捐款人資料 Donor Information

公司/ 團體名稱 Name of Company/ Organization : \_\_\_\_\_

Title: (先生 Mr. /太太 Mrs. /小姐 Miss )(中文姓名Chinese) : \_\_\_\_\_

(英文/ English) 姓Surname : \_\_\_\_\_ 名First Name : \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact No.: \_\_\_\_\_

收取收據方式:  Whatsapp: \_\_\_\_\_

E-mail: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

為節省行政開支, 不用發收據

付款方式 Payment Method (請在方格內加 ✓ ) (Please ✓ the appropriate box):

現金 Cash

劃線支票 Crossed Cheque

請附上劃線支票·抬頭為「愛領養動物中心」。請把支票連同此表格一併以郵寄交回本會辦事處)

Please cross your cheque and make it payable to Love Adopt Animal Society. Please post this form together with your cheque to us.

銀行入帳 Donation Account

滙豐 HSBC : 149-620908-838

中國銀行 BOC : 012-617-2-000807-3

銀行戶口每月自動轉賬 Bank monthly autopay

(銀行將會對捐款者收取一次性成立自動轉帳戶口之手續費·有關費用請向銀行查詢。)

Please check with your bank for the once off fee for setting up autopay.)

(請到 LAAS 網頁下載並填妥自動轉賬授權書·把正本寄回本會郵寄信箱·副本則無效。)

Please download and fill-in the Direct Debit Authorization from LAAS website and mail the original form to our centre, photocopy will not be accepted.

Paypal - <https://paypal.me/laashkg>

轉數快- 快速支付系統識別碼: 102042389

The Faster Payment System (FPS) code is 102042389, Please screenshot the page of successful payment and return it with this form.

PayMe - 以電話掃描QR Code, 並於備註中列明: 捐款者姓名及聯絡電話·並將成功捐款之頁面截圖

·連同此表格交給我們。

Scan the QR code below and state donor's name and contact no. at Remarks. Please screenshot the page of successful payment and return it with this form.

Paylink- <https://qr.payme.hsbc.com.hk/2/XLiYE1WBHSJEFzE19fUTVW>



\*此表格收集之個人資料, 僅作為本會捐款記錄之用\*

多謝支持愛領養動物中心

西貢海傍街6號地下 G/F No.6 Sai Kung Hoi Pong Street, Sai Kung

Hotline: 5462 2868

E-mail: [loveadoptas@gmail.com](mailto:loveadoptas@gmail.com)

Website: <http://www.laas.org.hk>